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Výbor  dopravy Zastup i te lstva L ibereckého k ra je   
U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 472 • fax: + 420 485 226 111 

sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz   www.kraj-lbc.cz   IČ: 70891508 

VÝBOR DOPRAVY 
ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO 

KRAJE 

ZÁPIS č. 11. 

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 11. 12. 2018 
 

 

 

Přítomní: Ing. Milan Kouřil, Bohumil Kašpar, Ing. Luděk Sajdl, František Kaiser, Jan Sviták,  

PhDr. Miroslav Hudec, Mgr. Vladimír Vyhnálek, Bc. Tomáš Levinský, Bc. Jan Stejskal, 

Pavel Janoušek, Ing. Josef Jeníček, Jaromír Červenka, Ing. František Pešek 

 

Omluveni: Ing. Ivan Jágr, Martin Brož 

 

 

Hosté: Ing. Jan Čáp, Ing. Jiří Hruboň, Ing. Jaroslav Šrajer 

 

Omluveni: Marek Pieter, Ing. Pavel Blažek, Ing. Jan Polák, Ing. Jan Růžička, Ing. Petr Šén,  

Ing. Jiří Řádek 

 

 

Počet přítomných členů výboru dopravy na začátku jednání 12, tudíž byl usnášeníschopný. 

 

 

1. Zahájení: 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil zahájil zasedání výboru 

dopravy. 

 

1. Zahájení                                                                                             Ing. Milan Kouřil 

2. Volba ověřovatele zápisu                                                                   Ing. Milan Kouřil 

3. Plán činnosti na I. pololetí 2019       Ing. Milan Kouřil 

4. Informace z rezortu dopravy                                                             Marek Pieter 

 Informace z aktuální činnosti 

 Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

5. Informace z odboru dopravy      Ing. Jan Čáp 

 Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje 

6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s.r.o.               Ing. Jiří Hruboň 

 Informace z aktuální činnosti 

7. Informace o činnosti Autobusy LK s.r.o.             Ing. Jiří Řádek 

 Informace z aktuální činnosti 

8. Informace koordinátora BESIP LK                                               Ing. Jan Polák 
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 Informace z aktuální činnosti 

9. Informace o činnosti KSSLK, p. o.                                                Ing. Jan Růžička 

 Informace z aktuální činnosti  

10. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.                                               Ing. Petr Šén 

 Informace z aktuální činnosti 

11. Různé                                                                                       Ing. Milan Kouřil 

 

Hlasování o programu: 
 

PŘÍTOMNO: 14 PRO: 14 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

 Vyhlášení programu Dotačního fondu, oblast podpory DOPRAVA; vyhlášení programu 6.1 – 

Rozvoj cyklistické dopravy a programu 6.3 – Podpora projektové přípravy 

 Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/2513/2017 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje, program 6.3 Podpora projektové přípravy, pro Město Mimoň na projekt 

„Cyklostezka Mimoň, Potoční ulice - Ploužnice“ 

 Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 395/18 – navýšení příjmů kraje, snížení výdajů  

v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy a navýšení výdajů v kapitole 923 06 – 

Spolufinancování EU, odbor dopravy; poskytnutí návratné finanční výpomoci a neinvestiční 

dotace společnosti KORID LK, spol. s r.o. na předfinancování a spolufinancování projektu 

„CE973 TRANS-BORDERS“; Smlouvy se společností KORID LK, spol. s r.o. 

 Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 396/18 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy na akci „dopravní obslužnost“ 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 398/18 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 912 06 - Účelové příspěvky PO, odbor dopravy; poskytnutí neinvestičního příspěvku 

KSS LK na akci „PD a žádosti vybraných alejí na Novoborsku“ včetně podmínek stanovených 

zřizovatelem 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 399/18 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 917 06 - Transfery, odbor dopravy; individuální dotace v oblasti dopravy. 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 406/18 – úprava výdajů v kapitole 920 06 - Kapitálové 

výdaje, odbor dopravy; zvýšení základního kapitálu společnosti Autobusy LK s.r.o. 

 Písemná zpráva pro 11. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2018 

- Silnice LK a.s. 

 Statistika dopravních nehod v Libereckém kraji včetně tiskové zprávy mapující nehody  

01-11/2018 

 

 

2. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda výboru dopravy Ing. Milan Kouřil navrhl Ing. Františka Peška  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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3. Plán činnosti na I. pololetí 2019  

 

Ing. Kouřil předložil k projednání navržený plán činnosti výboru dopravy na I. pololetí roku 2019.  

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 11/2018/59 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje Plán činnosti výboru dopravy  

na I. pololetí roku 2019 dle předloženého návrhu. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

V 15:35hodin se na jednání výboru dopravy dostavil Mgr. Vladimír Vyhnálek. Počet přítomných 13. 

 

 

4. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Čáp omluvil Marka Pietera ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraj. 

Ing. Jan Čáp informoval o rozpočtu odboru dopravy pro rok 2019, který byl schválen na minulém 

zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje. Uvedl, že na údržbu krajských silnic II. a III. třídy byla  

na příští rok na zimní údržbu schválena částka ve výši 129 mil. Kč, na běžnou (letní) údržbu částka  

ve výši 144 mil. Kč, s tím, že na běžnou údržbu bylo přislíbeno panem hejtmanem navýšení částky  

o cca 20 - 25 mil. Kč v rámci rozdělování hospodářského výsledku, zejména prioritně na výspravy 

bodových výtluků strojně finišerem. Toto již bylo odborem předloženo jako požadavek a v lednu by se  

o tom mělo jednat. Odbor dopravy dal dále požadavek, co se týká údržby silnic cca 20 mil. Kč  

na meteohlásky. Silnice LK a.s. připravují x meteohlásek po celém Libereckém kraji, s tím, že 9 lokalit by 

mělo být připraveno. Jedna lokalita stojí okolo 1,5 – 2 mil. Kč. Silnice LK a.s. se nebrání tomu, že by  

ze svého rozpočtu nějakou část nákladů uhradilo. Dále uvedl, že na projektové dokumentace silnic II. a III. 

třídy je vyčleněna částka ve výši 6 mil. Kč a 1,4 mil. Kč speciálně na konkrétní akci napojení Průmyslové 

zóny Jih v Liberci na silnici I/35, kde se zpracovává dokumentace pro územní řízení v současné době. 

Dále byla schválena částka ve výši 15 mil. Kč na demolice havarijních objektů v bývalém vojenském 

prostoru Ralsko. Na dopravní obslužnost byla schválena částka ve výši 677 mil. Kč (z toho 330 mil. Kč  

na autobusovou dopravu a 315 mil. Kč na železniční dopravu. Dále uvedl, že je v rozpočtu schváleno  

100 mil. Kč na rekonstrukce silnic II a II. třídy, z čehož již jsou pod smlouvou akce za 73 mil. Kč,  

na zbylých 27 mil. Kč budou vypsána výběrová řízení příští úterý na mimořádné radě kraje max. na první 

lednové radě. 

 

Diskuze: M. Kouřil, J. Jeníček 

 

 

5. Informace z odboru dopravy 

 

Projednání materiálů do 11. jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 18. 12. 2018 
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Vyhlášení programu Dotačního fondu, oblast podpory DOPRAVA; vyhlášení programu 6.1 – 

Rozvoj cyklistické dopravy a programu 6.3 – Podpora projektové přípravy - k bodu jednání ZLK 

11/18/41 

 

Jedná se v souladu se schváleným rozpočtem kraje na rok 2019, o návrh na vypsání dotačních programů 

6.1 – Rozvoj cyklistické dopravy a programu 6.3 – Podpora projektové přípravy. Dotace do maximální 

výše 70 %, částka 5 mil. Kč na rekonstrukce, výstavby cyklostezek, částka 2 mil. Kč na projekční 

přípravu. Využití prostředků po zkušenostech s předchozími žádostmi až do roku 2022, 

 

Diskuze: M. Kouřil 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/60 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit podmínky a Vyhlášení programů k předkládání žádostí o dotaci včetně povinných příloh  

na rok 2019 v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 Doprava,  

a to: 

1. programu č. 6.1 – Rozvoj cyklistické dopravy, s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv 

určených k rozdělení ve výši 5.000.000 Kč,  

2. programu č. 6.3 - Podpora projektové přípravy, s předpokládaným objemem nespecifikovaných 

rezerv určených k rozdělení ve výši 2.000.000 Kč 

a uložit Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, 

zajistit vyhlášení programů v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 Doprava,  

a to: 

a) programu č. 6.1 – Rozvoj cyklistické dopravy, s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv 

určených k rozdělení ve výši 5.000.000 Kč, včetně povinných příloh k předkládání žádostí o dotace, 

b) programu č. 6.3 - Podpora projektové přípravy, s předpokládaným objemem nespecifikovaných 

rezerv určených k rozdělení ve výši 2.000.000 Kč, včetně povinných příloh k předkládání žádostí  

o dotace 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/2513/2017 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje, program 6.3 Podpora projektové přípravy, pro Město Mimoň na projekt 

„Cyklostezka Mimoň, Potoční ulice - Ploužnice“ - k bodu jednání ZLK 11/18/42 

 

Jedná se o rozhodnutí o změně ukončení projektu Cyklostezka Mimoň, potoční ulice – Ploužnice,  

na kterou byla poskytnuta dotace, a to z důvodu problémů při výběru projektanta na dotčený úsek 

cyklostezky. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/61 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje vzít na vědomí žádost Města Mimoň, Mírová 120, 471 24 Mimoň, IČ 00260746,  
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ze dne 30. 10. 2018 o prodloužení termínu ukončení realizace projektu „Cyklostezka Mimoň, potoční 

ulice - Ploužnice“, rozhodnout o změně termínu ukončení realizace projektu „Cyklostezka Mimoň, 

potoční ulice - Ploužnice“ ze dne 30. 12. 2018 na 31. 7. 2019 a se změnou termínu pro předložení 

závěrečného vyúčtování projektu ze dne 18. 2. 2019 na 19. 9. 2019, z důvodu problematického 

výběrového řízení na zpracovatele projektové dokumentace, 

schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/2513/2017, kterým se mění termín ukončení realizace projektu 

„Cyklostezka Mimoň, potoční ulice - Ploužnice“ ze dne 30. 12. 2018 na 31. 7. 2019 a termín závěrečného 

vyúčtování projektu ze dne 18. 2. 2019 na 19. 9. 2019, 

a uložit Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek:  

1. zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení. 

2. podepsat Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/2513/2017 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 395/18 – navýšení příjmů kraje, snížení výdajů v kapitole 

914 06 – Působnosti, odbor dopravy a navýšení výdajů v kapitole 923 06 – Spolufinancování EU, 

odbor dopravy; poskytnutí návratné finanční výpomoci a neinvestiční dotace společnosti KORID 

LK, spol. s r.o. na předfinancování a spolufinancování projektu „CE973 TRANS-BORDERS“; 

Smlouvy se společností KORID LK, spol. s r.o. - k bodu jednání ZLK 11/18/43 

 

Jedná se rozhodnutí o poskytnutí dotace do výše 900.000 Kč pro společnost KORID LK spol. s r.o.  

na projekt CE973 TRANS-BORDERS, na který KORID LK spol. s r.o. získal dotaci z evropské unie. 

Současně je dán návrh na poskytnutí návratné finanční výpomoci společnosti KORID LK spol. s r.o.  

na tento projekt, na jeho předfinancování ve výši 5 mil. Kč. 

 

Ing. Hruboň doplnil, Projekt Transborders je jedním ze dvou přeshraničních projektů KORIDu (Druhým 

je Rozvoj jízdenek Euro-Nisa Ticket). Projekt se zabývá napojením okrajových regionů na páteřní 

evropskou železniční síť TEN-T. Konkrétně se zúčastňuje náš Euroregion Nisa a trojzemí 

Slovinsko/Rakousko/Itálie okolo Villachu. Finanční objem projektu je okolo 240 tisíc €. Výstupem 

z projektu je rozsáhlá studie napojení euroregionu na uzlové body TEN-T – zejména Prahu, 

Görlitz/Zgorzelec a Wroclaw. Studie byla na základě otevřeného zadávacího řízení zadána společnosti 

Valbek a práce již byly zahájeny. Vzhledem k tomu, že certifikace nákladů Centrem regionálního rozvoje 

trvá víde než půl roku, KORID požádal o půjčku na předfinancování a dotaci na spolupodíl, který činí 

15%. 

 

Diskuze: J. Šrajer, J. Jeníček, J. Čáp 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/62 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 395/18, kterým se: 

1. navyšují příjmy kraje v celkové výši 940.500 Kč, a to: 

a) vybrané za zkoušky z odborné způsobilosti ve výši 6.000 Kč, 

b) vybrané z licencí pro kamionovou dopravu ve výši 38.000 Kč, 
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c) vybrané za sankční platby přijaté od státu, obcí a krajů ve výši 20.240 Kč, 

d) vybrané za sankční platby přijaté od jiných subjektů ve výši 440.350 Kč, 

e) vybrané za náklady řízení ve výši 5.800 Kč, 

f) vybrané za propadnutí kauce ve výši 79.000 Kč, 

g) vybrané za prodej pozemků ve výši 351.110 Kč, 

2. navyšují výdaje kraje v celkové výši 940.500 Kč, a to tak, že se: 

a) snižují výdaje v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy z akce „dopravní obslužnost“  

ve výši 4.482.000 Kč, 

b) navyšují výdaje v kapitole 923 06 – Spolufinancování EU, odbor dopravy na akci „Rozvoj 

společné dopravní koncepce veřejné dopravy v příhraničních oblastech“ ve výši 5.422.500 Kč, 

rozhodnout 

1. o poskytnutí dotace společnosti KORID LK, spol. s r.o., se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2, 

IČ 27267351, do výše 900.000 Kč týkající se spolufinancování projektu „CE973 TRANS-

BORDERS“, 

2. o poskytnutí návratné finanční výpomoci společnosti KORID LK, spol. s r.o., se sídlem U Jezu 

642/2a, 461 80 Liberec 2, IČ 27267351, do výše 5.000.000 Kč na projekt „CE973 TRANS-

BORDERS“, s termínem splatnosti návratné finanční výpomoci do 30 dnů od obdržení platby  

od poskytovatele dotace k projektu „CE973 TRANS-BORDERS“, nejpozději však do 31. 12. 2020, 

schválit 

1. Smlouvu o poskytnutí účelové dotace do výše 900.000 Kč na projekt „CE973 TRANS-BORDERS“ 

č. OLP/5595/2018 uzavíranou mezi Libereckým krajem a společností KORID LK, spol. s r.o.,  

se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2, IČ 27267351, 

2. Smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci z rozpočtu Libereckého kraje do výše 

5.000.000 Kč na projekt „CE973 TRANS-BORDERS“ č. OLP/5596/2018 uzavíranou mezi 

Libereckým krajem a společnosti KORID LK, spol. s r.o., se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2, 

IČ 27267351, 

a uložit 

1. Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení rezortu dopravy, investic a veřejných zakázek, předložit 

Martinu Půtovi, hejtmanu, smlouvu o poskytnutí účelové dotace č.  OLP/5595/2018 a smlouvu  

o poskytnutí návratné finanční výpomoci č. OLP/5596/2018, k podpisu. 

2. Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2018. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 396/18 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů 

v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy na akci „dopravní obslužnost“  - k bodu jednání ZLK 

11/18/44 

 

Jedná se o návrh na zapojení příjmů kraje získaných z příspěvku obcí a mikroregionu na dopravní 

obslužnost. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/63 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 396/18, kterým se: 

1. navyšují očekávané příjmy kraje o celkovou částku 258.542 Kč, a to: 

a) vybrané z příspěvku obcí na dopravní obslužnost ve výši 203.542 Kč, 

b) vybrané od Mikroregionu Český ráj ve výši 55.000 Kč, 

2. navyšují výdaje v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy na akci „dopravní obslužnost“ ve výši 

258.542 Kč, 

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2018. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 398/18 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 912 06 - Účelové příspěvky PO, odbor dopravy; poskytnutí neinvestičního příspěvku KSS 

LK na akci „PD a žádosti vybraných alejí na Novoborsku“ včetně podmínek stanovených 

zřizovatelem - k bodu jednání ZLK 11/18/45 

 

Předmětem materiálu je návrh na účelový příspěvek pro KSS LK, p.o. na zpracování projektových 

dokumentací na konkrétní revitalizace silničních alejí na Novoborsku. Jedná se o návrh zapojit prostředky 

vybrané ze sankcí. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/64 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 398/18, kterým se: 

1. navyšují příjmy kraje vybrané za sankční platby přijaté od jiných subjektů ve výši 1.089.000 Kč, 

2. navyšují výdaje v kapitole 912 06 – Účelové příspěvky PO, odbor dopravy u akce „PD a žádosti 

vybraných alejí na Novoborsku“ ve výši 1.089.000 Kč, 

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2018. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 399/18 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů  

v kapitole 917 06 - Transfery, odbor dopravy; individuální dotace v oblasti dopravy - k bodu jednání 

ZLK 11/18/46 
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Jedná se návrh na poskytnutí individuální dotace pro sdružení obcí, které připravují projekt páteřní 

cyklotrasy Sv. Zdislava. Poskytnuté finance by sloužily na podání žádosti o dotaci a vedení projektových 

žádostí. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/65 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 399/18, kterým se: 

a) navyšují příjmy kraje v celkové výši 100.000 Kč, a to: 

a) jako pokuta od společnosti STRABAG a.s. týkající se akce „III/28726 Odolenovice po křižovatku 

s III/03527“ ve výši 97.249 Kč, 

b) vybrané za náklady řízení ve výši 2.751 Kč, 

b) navyšují výdaje v kapitole 917 06 – Transfery, odbor dopravy na akci „Administrace a koordinace - 

cyklostezka Svaté Zdislavy“ ve výši 100.000 Kč, 

rozhodnout o poskytnutí dotace z rozpočtu kraje na individuální dotace v oblasti dopravy zájmovému 

sdružení právnických osob Cyklostezka Sv. Zdislavy Nový Bor – Bílý Kostel nad Nisou, náměstí Míru 22, 

471 25 Jablonné v Podještědí na projekt „Administrace a koordinace dotačních titulů v oblasti cyklistické 

dopravy – Cyklostezka Svaté Zdislavy“, do výše 100.000 Kč, 

schválit smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje OLP/5617/2018  

v rámci podpory odborné konzultace v souvislosti s přípravou a zpracování žádostí, projektových 

dokumentací a administrací podání žádostí, která bude uzavřena mezi Libereckým krajem  

a zájmovým sdružením právnických osob, Cyklostezka Sv. Zdislavy Nový Bor – Bílý Kostel  

nad Nisou, se sídlem náměstí Míru 22, 471 25 Jablonné v Podještědí,  IČ 72559616 

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2018. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 406/18 – úprava výdajů v kapitole 920 06 - Kapitálové 

výdaje, odbor dopravy; zvýšení základního kapitálu společnosti Autobusy LK s.r.o. - k bodu jednání 

ZLK 11/18/47 

 

Jedná se návrh na rozhodnutí o peněžitém vkladu do společnosti Autobusy LK formou zvýšení základního 

jmění kapitálu.  

 

Diskuze: F. Pešek 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/18/VD/66 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje schválit změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 406/18, kterým se v rámci kapitoly 920 06 – 

Kapitálové výdaje, odbor dopravy:  

a) snižují výdaje z akce „Majetkový vstup LK do ČSAD Liberec, a.s.“ o částku 24.000.000 Kč,  
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b) navyšují výdaje na akci „Autobusy LK, s.r.o. - vklad základního jmění“ o částku 24.000.000 Kč,  

rozhodnout o peněžitém vkladu ve výši 24.000.000 Kč do společnosti Autobusy LK s.r.o., se sídlem  

U Jezu 525, Liberec, IČ 06897517, formou zvýšení základního kapitálu společnosti,  

schválit zvýšení základního kapitálu společnosti Autobusy LK s.r.o., se sídlem U Jezu 525, Liberec, IČ 

06897517 z částky 20.001.000 Kč (slovy dvacet miliónů jeden tisíc korun českých) na částku 44.001.000 

Kč (slovy čtyřicet čtyři milionů jeden tisíc korun českých), tedy o částku 24 milionů korun českých; s tím, 

že peněžitou vkladovou povinnost ve výši 24 milionů korun českých ke zvýšení jeho dosavadního vkladu 

převezme stávající společník Liberecký kraj, IČ 70891508, U Jezu 642/2a, Liberec IV-Perštýn, 460 01 

Liberec, ve lhůtě určené rozhodnutím rady kraje v působnosti jediného společníka společnosti,  

pověřit Martina Půtu, hejtmana kraje, aby po rozhodnutí rady kraje v působnosti jediného společníka 

společnosti o zvýšení západního kapitálu, přebral jménem Libereckého kraje písemným prohlášením 

vkladovou povinnost,  

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2018, 

Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek,  

by po převzetí vkladové povinnosti zajistil provedení peněžitého vkladu do společnosti  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 13 PRO: 13 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Jiří Hruboň sdělil, že o víkendu vešly v platnost nové jízdní řády. Největší změny se odehrály  

na Českolipsku, kde došlo ke změně drážního konceptu a na něj navazujících autobusových linek.  

Za první tři dny se zatím neprojevily žádné neřešitelné problémy. 

Dále uvedl, že v současné době se finalizují dohody o převodu zůstatků na elektronických peněženkách  

od stávajících kmenových dopravců – vydavatelů elektronických peněžních prostředků. Jednání probíhají 

intenzívně již 3 měsíce, cílem je, aby převod proběhl plošně za celý Liberecký kraj a všechny kmenové 

dopravce. 

 

Proběhla diskuze ohledně situace v MHD v Jablonci nad Nisou, kde k 26. lednu 2019 vypověděla 

společnost BusLine smlouvu, kterou má uzavřenou s DPMLJ a.s.  

M. Kouřil uvedl, že podle jeho posledních informací, tak není garance/jistota úplného řešení.   

T. Levinský sdělil, že poslední informace jsou takové, že bylo vypsáno výběrové řízení na nového 

dopravce, který by měl odjezdit 11 měsíců v roce 2019, a to od 26. ledna. Nicméně přišla námitka  

na ÚOHS, nebude tedy moci být vybrán dopravce do 29. ledna 2019, což znamená, že několik dní tak 

nebude vůbec zasmluvněný dopravce. Za Dopravní sdružení obcí Jablonecka uvedl, že DSOJ má smlouvu 

s DPMLJ, který by měl zajistit dopravu až do 31. prosince 2019 a DSOJ by tak mohlo být v klidu. Uvedl, 

že zítra proběhne jedno z dalších velkých jednání. T. Levinský uvedl, že situace se vyhrotila již od roku 

2015, kdy se úplně neindexovala cena dopravního výkonu, což znamená, že se platilo stejně i přesto, že se 

zvyšovaly náklady. DSOJ podle kvalifikovaných odhadů ví, že už nebude jezdit za 47,90 Kč/km, ale 

pravděpodobně za 70 Kč/km za cenu dopravního výkonu, což je velikým nákladem potom ostatních obcí 

DSOJ. Např. u Jablonce nad Nisou dojde k navýšení okolo 20-30/40 mil. Kč. Do letošního roku byl 

příspěvek DSOJ okolo 750 Kč/osoba/rok. Od příštího roku to pak příspěvek vychází  

na cca 1338 Kč/osoba/rok, za to, že do dané obce jezdí autobusy v nadstandardním režimu. Nicméně, co 

se bude dít od 26. ledna 2019, nikdo v tuto chvíli neví. Ze strany DPMLJ proběhl návrh, že zajistí cca 
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50% dopravy, ale bylo to z pohledu manažera, který neví, že těch 50% úplně nelze nebo, že se neušetří. 

Naopak se rozbije celý systém, který je propojen nejen jako městská a příměstská autobusová doprava, ale 

souvisí to i s železniční dopravou, návaznostmi na další spoje. Sdělil, že je na to málo času a DSOJ to 

bude stát mnohem více finančních prostředků. DSOJ bude žádat o finanční prostředky všude, kde to 

půjde, aby na ty nejmenší obce byl ten dopad co nejnižší. 

F. Pešek sdělil, že dnes obdržel od právního zástupce DPMLJ návrh na svolání dozorčí rady DPMLJ, kde 

jsou dva takové základní momenty. Jedná se o materiál na valnou hromadu, která by měla být 21. prosince 

2019. V materiálu je zpochybněna smluvní vazba mezi DSOJ a DPMLJ, což je první moment. A druhý 

moment spočívá v pokračování vytlačení Jablonce nad Nisou z tohoto podniku, jelikož tam je opět 

opakovaný návrh na to, aby se z toho stala společnost tzv. německého modelu, čili dozorčí rada řídí. 

T. Levinský uvedl, že se k němu informace o konání valné hromady dostala, a i přesto, že v bodě 5 je 

řešení dopravní obslužnosti na úseku DSOJ, nebyl z nich nikdo pozván ani vyzván o objasnění, jak to 

vlastně funguje, což je podle něho neseriózní. 

P. Janoušek uvedl, že se včera dozvěděl, že příspěvek města na tramvaj DPMLJ by se měl navýšit z částky 

cca 10 mil./rok na částku 21 mil./rok v roce 2019 a na částku na částku 30 mil. Kč /rok v roce 2020. 

T. Levinský podal informaci tykající se přiměřeného zisku za rok 2015. Kdy DPMLJ zaplatil společnosti 

BusLine 28 mil. Kč a i když měl doporučení tuto částku neplatit, přesto zaplacena byla. DPMLJ 

požadoval po DSOJ poměrnou část, což bylo původně 18 mil. Kč, poté bylo zjištěno, že DPH nemohou 

účtovat, byla tedy vystavena faktura na 15 mil. Kč. Nicméně DPMLJ přistupoval k DSOJ úplně odlišně, 

než ke statutárnímu městu Liberec, kde stačilo, když město Liberec zaplatilo nespornou část, což bylo 

necelé 4 mil. Kč. Zhruba po roce a půl se DSOJ dostalo ke stejné situaci, kdy DSOJ požádalo, aby se 

k oběma subjektům přistupovalo stejně. DSOJ má tedy vrátit fakturu na 15 mil. Kč, kterou DSOJ nechtělo 

uhradit a má zaplatit nespornou část, tedy 4,7 mil. Kč a dál se uvidí po rozhodnutí ÚOHS nebo Evropské 

komice. 

M. Kouřil celou situaci na závěr shrnul, aby to bylo pro všechny srozumitelné. Uvedl, že to bylo založeno 

na systému, že město Jablonec nad Nisou má 93% v DSOJ. DSOJ si objednává dopravu u DPMLJ, kde je 

platná smlouva až do 31. prosince 2019. DPMLJ měl uzavřenou smlouvu se společností BusLine až  

do konce roku 2019. V červnu 2018 však společnost BusLine smlouvu DPMLJ vypověděla s tím, že podle 

smlouvy má šestiměsíční výpovědní lhůtu. Tato lhůta vyprší 26. ledna 2019. Vedou se tedy jednání, jakým 

způsobem společnost BusLine nahradit. Do dnešního dne to není vyřešeno. 

 

 

7. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Ing. Jiří Řádek se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil 

 

 

8. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil. Členům výboru dopravy zaslal 

elektronicky Statistiku dopravních nehod v Libereckém kraji včetně tiskové zprávy mapující nehody  

01-11/2018 

 

 

9. Informace o činnosti KSS LK, p.o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil 
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10. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Šén se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil. Členům výboru dopravy zaslal 

elektronicky písemnou zprávu pro 11. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 

2018. 

 

 

Různé 

 

Ing. Josef Jeníček okomentoval zprávu, která proběhla v mediích ohledně toho, že ŘSD nemůže dokončit  

50 m silnice D3, jelikož nevykoupilo včas pozemek a sdělil, jak tato situace vznikla. 

 

Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval přítomným za účast  

na dnešním zasedání a popřál všem krásné prožití vánočních svátků. 

 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno: 16:23 hod. 

V Liberci dne 11. 12. 2018 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Ověřil: Ing. František Pešek 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Schválil:  

Ing. Milan Kouřil 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 


